
Dz-05.0021.22.2020    

Protokół nr 22/2020 

 z obrad XXII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

15 lipca 2020 r.  w godz. 18.00 – 18.56, Szkoła Podstawowa z Oddziałami Sportowymi  

Nr 5 w Krakowie, Al. Kijowska 8 – sala gimnastyczna 

  

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan 

Maciej Żmuda przywitał obecnych 14 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXII  sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

                                          

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XX i XXI sesji Rady. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy  

V Krowodrza na rok 2021 (projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu Parku im. Św. 

Wincentego a Paulo i ustawienia tablic informujących, że znaki drogowe na terenie 

Parku są zlokalizowane wyłącznie w celach edukacyjnych dla dzieci i nie obowiązują 

rowerzystów (projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa hali sportowej oraz łącznika 

z istniejącym budynkiem szkoły wraz z zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą 

towarzyszącą: układem komunikacyjnym – drogą wewnętrzną, jezdniami, chodnikami, 

miejscami postojowymi, boiskiem wielofunkcyjnym wraz z towarzyszącymi 

urządzeniami sportowymi, trybunami, siłownią plenerową, piłkochwytami oraz 

towarzyszącymi budowlami, obiektami budowlanymi, śmietnikiem, obiektami małej 

architektury, infrastrukturą techniczną oraz rozbudową sieci kanalizacji ogólnospławnej 

i zbiornikami retencyjnymi na działce nr 528/1 obr. 4 Krowodrza przy ul. Kazimierza 

Czapińskiego w Krakowie” (projekt Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki). 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

9. Zakończenie sesji.  

 

 

Prowadzący poinformował, że wpłynął dodatkowy projekt uchwały, który nie został złożony 

na 8 dni przed sesją i nie został niezwłocznie zamieszczony na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia projektu 

uchwały do porządku obrad. 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii projektu złożonego  

w ramach Budżetu Obywatelskiego 2020 pn.: „Smoki na wzór wrocławskich krasnali” (Projekt 

Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi) 

 

Za przyjęciem wniosku oddano 13 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:2 głosy;  

w obecności 15 Członków Rady.  

 

 



Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XX i XXI sesji Rady. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy  

V Krowodrza na rok 2021 (projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu Parku im. Św. 

Wincentego a Paulo i ustawienia tablic informujących, że znaki drogowe na terenie 

Parku są zlokalizowane wyłącznie w celach edukacyjnych dla dzieci i nie obowiązują 

rowerzystów (projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa hali sportowej oraz łącznika 

z istniejącym budynkiem szkoły wraz z zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą 

towarzyszącą: układem komunikacyjnym – drogą wewnętrzną, jezdniami, chodnikami, 

miejscami postojowymi, boiskiem wielofunkcyjnym wraz z towarzyszącymi 

urządzeniami sportowymi, trybunami, siłownią plenerową, piłkochwytami oraz 

towarzyszącymi budowlami, obiektami budowlanymi, śmietnikiem, obiektami małej 

architektury, infrastrukturą techniczną oraz rozbudową sieci kanalizacji ogólnospławnej 

i zbiornikami retencyjnymi na działce nr 528/1 obr. 4 Krowodrza przy ul. Kazimierza 

Czapińskiego w Krakowie” (projekt Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wydania opinii projektu złożonego w ramach 

Budżetu Obywatelskiego 2020 pn.: „Smoki na wzór wrocławskich krasnali” (projekt 

Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi ). 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  

 

 

Ad 3. Przyjęcie Protokołów z XX i XXI sesji Rady. 

 

Wobec braku uwag do Protokołów z XX i XXI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza, prowadzący 

stwierdzi ich przyjęcie. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza 

na rok 2021 (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka. 

Głos zabrali:  

p. Edward Tarczałowicz złożył i odczytał poprawkę Komisji Edukacji, p. Lech Mikulski. 

  

Na sali obecnych 18 członków Rady. 

 

Prowadzący poddał poprawkę Komisji Edukacji pod głosowanie. 
 

Za przyjęciem  poprawki oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

w obecności 18 Członków Rady.  

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 1 głos; 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 18 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXII/190/2020  

w sprawie ustalenia listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021– zał.  

nr 3. 

 

 



 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu Parku im. Św. 

Wincentego a Paulo i ustawienia tablic informujących, że znaki drogowe na terenie Parku 

są zlokalizowane wyłącznie w celach edukacyjnych dla dzieci i nie obowiązują rowerzystów 

(projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa           

p. Tomasz Friediger. 

Głos zabrali: 

p. Mateusz Stańczyk, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Paweł Potoczek, p. Marta 

Wodyńska, p. Agnieszka Wantuch, p. Mariusz Bembenek, p. Lech Mikulski oraz p. Daniel 

Wiśniowski. 

 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 12 głosów; przeciw: 4 głosy; wstrzymujące: 1 głos;  

w obecności 18 Członków Rady.  

  

Radna p. Marta Wodyńska w związku z tym, że znaki nie służą celom edukacyjnym zgłosiła 

votum separatum. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXII/191/2020  

w sprawie wprowadzenia Regulaminu Parku im. Św. Wincentego a Paulo i ustawienia 

tablic informujących, że znaki drogowe na terenie Parku są zlokalizowane wyłącznie  

w celach edukacyjnych dla dzieci i nie obowiązują rowerzystów – zał. nr 4. 
 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa hali sportowej oraz łącznika  

z istniejącym budynkiem szkoły wraz z zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą 

towarzyszącą: układem komunikacyjnym – drogą wewnętrzną, jezdniami, chodnikami, 

miejscami postojowymi, boiskiem wielofunkcyjnym wraz z towarzyszącymi urządzeniami 

sportowymi, trybunami, siłownią plenerową, piłkochwytami oraz towarzyszącymi budowlami, 

obiektami budowlanymi, śmietnikiem, obiektami małej architektury, infrastrukturą 

techniczną oraz rozbudową sieci kanalizacji ogólnospławnej i zbiornikami retencyjnymi na 

działce nr 528/1 obr. 4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Czapińskiego w Krakowie” (projekt 

Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Głos zabrali: 

p. Agnieszka Wantuch, p. Marcin Grega oraz Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda.  

 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 0 

głosów; w obecności 18 Członków Rady.  

  

 

 

 

 

 

 



 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXII/192/2020  

w sprawie opinii ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn.: „Budowa hali sportowej oraz łącznika z istniejącym budynkiem 

szkoły wraz z zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą towarzyszącą: układem 

komunikacyjnym – drogą wewnętrzną, jezdniami, chodnikami, miejscami postojowymi, 

boiskiem wielofunkcyjnym wraz z towarzyszącymi urządzeniami sportowymi, 

trybunami, siłownią plenerową, piłkochwytami oraz towarzyszącymi budowlami, 

obiektami budowlanymi, śmietnikiem, obiektami małej architektury, infrastrukturą 

techniczną oraz rozbudową sieci kanalizacji ogólnospławnej i zbiornikami retencyjnymi 

na działce nr 528/1 obr. 4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Czapińskiego w Krakowie”  – 

zał. nr 5. 
 

 

Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wydania opinii projektu złożonego w ramach 

Budżetu Obywatelskiego 2020 pn.: „Smoki na wzór wrocławskich krasnali” (projekt Komisji 

ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi ). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi p. Łukasz Mańczyk. 

 

Głos zabrali: 

p. Mariusz Bembenek, p. Łukasz Mańczyk, p. Marta Wodyńska, Przewodniczący Rady  

p. Maciej Żmuda.  p. Tomasz Friediger, który zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu do 

projektodawcy  

 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał wniosek pod głosowanie.  

 

Za przyjęciem wniosku oddano 11 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 6 głosów;  

w obecności 18 Członków Rady.  

  

Projekt został odesłany do projektodawcy. 

 

Ad 8. Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda omówił spotkanie z Dyrektorem Wydziału 

Miejskiego Inżyniera Ruchu w sprawie organizacji ruchu na al. 3 Maja w Krakowie. 

Głos w sprawie zabrała radna p. Marta Wodyńska, która również była obecna na ww. 

spotkaniu. Zaproponowała wybór drugiego wariantu projektu organizacji ruchu , który 

w jej opinii jest najbardziej optymalny dla uczestników ruchu w tym rejonie. 

2. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował radnych, że kolejna sesja Rady 

odbędzie się w trybie stacjonarno- zdalnym, w celu zaopiniowania i wyboru właściwego 

projektu organizacji ruchu. Zachęcił również do przesyłania uwag i wniosków w tej 

sprawie.  

3. Radny p. Mariusz Bembenek zaproponował, aby sesje wakacyjne odbywały się głównie 

w trybie zdalnym oraz zasugerował przeprowadzenie krótkiego testu systemu przed 

sesją. 

4. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował i zachęcił radnych 

zainteresowanych spotkaniu z przedstawicielami Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu 

dotyczącym organizacji ruchu na ul. Chodowieckiego. 

5. Radna p. Bożena Kopeć poprosiła o informację na temat spotkania z przedstawicielami 

Zarządu Zieleni Miejskiej. W odpowiedzi Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

poinformował, że nie udało się omówić wszystkich spraw, które planował poruszyć. 

Na wniosek radnego p. Stanisława Wilka poruszono kwestię poidełek dla psów 

zlokalizowanych przy wybiegu. 



Planowane są kolejne spotkania z Zarządem Zieleni Miejskiej w celu omówienia 

wszystkich bieżących spraw m. in. wybiegu dla psów.  

6. Radna p. Marzena Kopeć poprosiła radnych o podanie rozmiarów w celu przygotowania 

koszulek z nadrukiem logo Dzielnicy. 

7. Radna p. Agnieszka Wantuch zwróciła uwagę na zły stan ul. Kijowskiej, a zwłaszcza 

dziury, które nie są w żaden sposób oznaczone oraz poruszyła kwestię likwidacji kilku 

miejsc postojowych przed szpitalem na ul. Lea. Głos w sprawie zabrał Przewodniczący 

Radny p. Maciej Żmuda oraz radny p. Marcin Grega. 

8. Radna p. Marzena Kopeć zwróciła uwagę na brak ograniczenia prędkości na ścieżkach 

rowerowych. Zaproponowała konsultację w tej sprawie ze Strażą Miejską oraz Policją. 

9. Radny p. Piotr Klimowicz poruszył temat organizacji ruchu na al. 3 Maja oraz zieleńców 

w tym rejonie. Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda,  

p. Marta Wodyńska, p. Edward Tarczałowicz oraz p. Marzena Kopeć. 

 

Ad 9. Oświadczenia i Komunikaty. 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 

pod koniec lipca i będzie przebiegać w trybie stacjonarno – zdalnym.  
 

Ad 10. Zakończenie sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXII sesji  Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący p. 

Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 18.56. 

 

       Przewodniczący  

  Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                   Maciej Żmuda 

 

 

 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 

pracownik biura  

  

 

 

 

 

 

 
 


